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Algemene Ledenvergadering BV de Treffers / BC OSO 

Datum vergadering: 24 juli 2017 
Locatie: Alberdingk Thijm College, Laapersveld 9, 1213 VB Hilversum 

Aanwezig: Elaine Barbiers (aftredend voorzitter), Mark van der Velde (aftredend 
penningmeester), Ronald Meier (beoogd penningmeester), Natalie Klaassen Bos, Mike 
Klaassen Bos, Constance Dietvorst, Cor Bouwer, Iris van der Looij, Richard, Irma Webber, 
Bianca Brockhoff, Martijn, Frans Passenier 

Verslag: 

1. Mededelingen;  
i. in verband met het niet aanwezig kunnen zijn van Pieter de Boer (secretaris) 

heeft het bestuur besloten om de ALV op te nemen en de notulen aan de hand 
van de opname uit te werken. 

ii. De ALV is dit jaar wat later dan de leden van ons gewend zijn. Dit komt omdat 
Elaine in juni is teruggekomen van haar reis en het dus (ook i.v.m. oproeping) niet 
mogelijk was om de ALV dit jaar in juni te houden. Eenmalig ALV in juli, volgend 
jaar vind de ALV weer plaats in juni. 

2. Ingekomen stukken/vragen; vraag ontvangen van Constance m.b.t. de 
donderdagochtenddames. Donderdagochtenddames willen graag af en toe training. 
Afgesproken dat bestuur gaat kijken of dit mogelijk is. Vermeld dat het lastig kan zijn om 
iemand te vinden voor de donderdagochtend. 

3. Notulen ALV 2016; de notulen zijn goedgekeurd na aanpassing op één punt: 
i. Martin De Sain was niet aanwezig op de ALV van 2016. 

4. Algemeen jaarverslag 2016/2017 is goedgekeurd. In het verslag staan het aantal leden na 
opzegging. Het aantal jeugdleden moet … zijn als de opzegging per 1 juni 2016 niet worden 
meegenomen.  

5. Financiën;  
i. De ontvangen contributie is € 12.135.00 (Treffers) en € 13.805,00 (OSO), 

toevoeging aan de reserve is € 3.133,82.   
ii. Een flink aantal leden moeten nog betalen. De penningmeester verwacht 

dat het meeste nog betaald zal worden. Dit komt ook omdat er een aantal 
onduidelijkheden zijn m.b.t. de ledenlijst. Dit wordt uitgezocht. 

iii. Aantal niet-betalende leden die wel spelen. Vorig jaar actief door de 
penningmeester aangesproken, maar dit jaar door persoonlijke 
omstandigheden Mark is dit wat moeilijker geweest. Veel commentaar 
hierop.  

iv. De desbetreffende leden zijn wel herhaaldelijk aangemaand. Bestuur 
geeft aan dat leden ook een eigen verantwoordelijkheid hebben en zelf 
ook verantwoordelijk zijn voor het betalen van de contributie.  

v. Input door ALV: bij herhaaldelijk aanmanen en niet betalen, toegang tot de 
club ontzeggen tot betaald is. Bestuur is hiermee akkoord.  

vi. Opmerking bestuur: als leden niet in één keer de contributie kunnen 
betalen dan zijn we coulant en kunnen ze in meerdere termijnen betalen. 
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6. Verslag penningmeester 
i. Dit jaar veel moeten inleveren op de reserves, maar nog steeds €4500 in 

kas. Toch een voorstel om de contributie te verhogen. 
ii. Vorig jaar tijdens de ALV aangegeven dat het bestuur voornemens is om 

de contributie voor seizoen 2017/2018 te verhogen. 
iii. Hoewel er nog reserves zijn, zouden deze door een aantal tegenvallers 

mogelijk snel kunnen verdampen. 
iv. Mark bespreekt verschillende contributievoorstellen. Contributie gaat 

omhoog omdat de zaalhuur omhoog is gegaan en de leden die met veren 
shuttles spelen gaan meer betalen omdat de veren shuttles flink duurder 
zijn. 

v. Een aantal leden vraagt of de contributie niet met een klein beetje 
verhoogd kan worden. Dit is niet verstandig omdat er dan volgend jaar 
wéér verhoogd moet worden en dan begint de discussie over het 
verhogen van de contributie weer van voor af aan. Dit zal ieder jaar ook 
weer voor verwarring zorgen bij de contributie inning. 

vi. Stemming over de contributieverhoging. Het voorstel om de contributie te 
verhogen naar de onderstaande bedragen, wordt uiteindelijk met een 
meerderheid aangenomen. De contributie voor seizoen 2017/2018 ziet er 
als volgt uit: 

- Senior recreanten: €165 
- Jeugd recreanten: €145 
- Donderdagochtend: €105 
- Jeugd competitie (plastic): €195 
- Senioren competitie: €250 
- Senioren veren: €280 

vii. Bianca plaatst een opmerking over de Yonex Dutch Open clinic. Deze 
staat niet vermeld bij de uitgaven. Mark geeft aan dat dit mogelijk per 
ongeluk in het kopje bondsuitgaven is terecht gekomen. Hij gaat dit 
uitzoeken, 

viii. De kascommissie is niet aanwezig op de ALV maar heeft op 7 juli 2017 de 
kas gecontroleerd. Alles is nagelopen en steekproeven zijn gedaan. De 
kascontrolecommissie verleent decharge aan de penningmeester. 

ix. Benoeming nieuwe kascontrolecommissie: Iris en Richard;   
7. Jeugdcommissie:  

i. Samenstelling commissie; Bianca Brockhof, Fokke Walstijn, Jeroen Verhoef, 
Toine van den Nieuwendijk en nieuw lid Martin Desain. Jeroen stopt einde van 
het seizoen i.v.m. stoppen kinderen. 

ii. Jaaroverzicht jeugd;  
i. Begonnen met 64 jeugdleden, 23 kinderen hebben zich aangemeld voor 

proeflessen, daarvan zijn er 6 lid geworden en een aantal zijn nog in 
overweging. Voor komend seizoen staan er weer 4 proeflessen op het 
programma. 18 jeugdleden hebben hun lidmaatschap opgezegd. 

ii. 7 jeugdteams hebben meegedaan aan de competitie. Team J3 heeft in de 
herendubbel een 100% score en Merijn heeft ook in zijn herensingle een 
100% score. 
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iii. Komend seizoen 6 jeugdteams. 
iv. Aan de 3 jeugdtoernooien in Huizen is door 13 spelers meegedaan. Veel 

prijzen gewonnen door leden van onze club en Elsa De Sain en Robert 
Smit zijn er met de wisselbeker vandoor gegaan. 

v. Yonex Dutch Open in Almere – clinic gevolgd in sportcentrum Almere. Is 
gesponsord door research2evolve onderzoeksbureau, het bedrijf van 
Jeroen Verhoef. Spelers hebben een meet en greet gehad met hun 
sportidolen. Aantal foto’s hiervan staat op de homepage van BNL. 

vi. 26 november, gezamenlijke training jeugd en senioren. Ook voor komend 
seizoen op de planning. 

vii. Het idee was om een glow in the dark toernooi te organiseren samen met 
Odis Volleybal. Helaas was er niet voldoende animo voor dit jaar. Maar 
volgend jaar staat het weer op de planning. 

viii. 6 april is er een ouder-kind toernooi georganiseerd. 30 teams hebben 
meegedaan. Er is ook een loterij georganiseerd en MonkeyTown heeft 
een aantal prijzen gesponsord. 

ix. Deelgenomen aan de Champions League te Almere. Dit was een groot 
succes. Er zijn een aantal kinderen benaderd om mee te doen. Twee 
teams samengesteld. Alle spelers van beide teams gaan komend seizoen 
ook competitie spelen. 

x. Dit jaar was er weer een YMCA kamp, 16 jeugdleden zijn eind mei 
meegegaan. Ook dit jaar waren er weer veel water en bakmee gevechten 
tijdens het kamp. Foto’s staan op Facebook en op de door Elsa DeSain, 
beheerde Instagram pagina. 

xi. Dit jaar zijn er twee  mooie banners aangeschaft, weer dankzij sponsoring 
Jeroen Verhoef. Banners zijn al diverse keren ingezet. 

iii. Komend jaar zelfde activiteiten als afgelopen jaar. Geen kamp, maar wel een 
extra toernooi. 

iv. Jeugdcompetitie wordt volgend jaar georganiseerd volgens een nieuwe opzet. 
Natalie vertelt daar wat meer over: 

i. Voor de jeugd is er voor komend jaar gekozen om de competitie te 
samenvoegen met die van Regio Midden. 

ii. In de opzet nog niet gelukt om een kleinere speelcirkel te maken. Nog wel 
iets meer reistijd dan de beoogde 30min. Maximale reistijd is 45 min. 

iii. Het betreft een pilot, er wordt eerst gekeken hoe dit bij de jeugd bevalt. 
Mocht het goed lopen dan wordt het ook voor de senioren ingevoerd. 

iv. Doel is reisafstand verkorten en nieuwe clubs en leden te leren kennen. 
8. Algemene ontwikkelingen en verwachtingen 

i. Competitie: 12 teams waarvan 5 senioren.  
ii. Zaalhuur Kerkelanden: nog geen berichten gehad dat wij niet op onze huidige 

dagen mogen blijven spelen. We gaan er vanuit dat we dezelfde dagen dus 
mogen houden. 

iii. Verwachting is dat PHIT weer wordt georganiseerd.  
iv. Website: Martin heeft een nieuwe website ontworpen op basis van Wordpress. 

De website wordt makkelijker te updaten en er kunnen nieuwtjes op geplaatst 
worden. Martin gaat samen met Rob zorgen dat de website binnenkort online 
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komt.  
v. Trefpunt: Rogier is gestopt met het Trefpunt. Helaas is er niemand geweest die 

bereid was om het over te nemen, als bestuur vinden we dit ontzettend jammer. 
Verwachting is dat de nieuwe website een deel van de nieuwsfunctie van het 
Trefpunt overneemt. 

9. Her/verkiezing bestuursleden: 
i. Elaine treedt af als voorzitter en Mark treedt af als penningmeester. 
ii. Ronald Meier is bereidt om de functie van penningmeester over te nemen en 

wordt door de ALV unaniem gekozen als nieuwe penningmeester. 
iii. Diederik Ornee is bereidt om de functie van voorzitter op zich te nemen. Hij heeft 

een tekst toegestuurd en deze wordt voorgelezen door Elaine, ook hij wordt 
unaniem gekozen door de ALV. 

iv. Elaine Barbiers maakt de switch naar secretaris, ook hier heeft de ALV geen 
bezwaar tegen. 

10. Rondvraag:  
i. Klikbord: Bianca geeft aan dat het tijdens de competitie erg onduidelijk is welk 

team op welke baan speelt en dat er nu iedere keer A4’tjes moeten worden 
opgehangen met plakband. Zou graag een klikbord willen aanschaffen, is hier 
budget voor? Geen bezwaar bestuur en leden op ALV. Klikbord zal worden 
aangeschaft. 

ii. E-mail. Irma geeft aan dat er beter gecommuniceerd moet worden in de e-mail, 
nu is er over een aantal dingen verwarring ontstaan. 

iii. Iris: weinig mensen op de ALV, op haar oude club meer leden op de ALV. 
Aangegeven dat dit redelijk veel mensen zijn voor ALV’s van de club. Iris oppert 
dat er wellicht posters kunnen worden opgehangen of een leukere e-mail 
uitgestuurd kan worden. Dit jaar noodkreet bestuur dus vandaar geen leuke e-
mail. Meer promoten is wel een goed plan. 

iv. Shuttles. Richard geeft aan dat de shuttles op donderdag op den duur niet meer 
goed waren. Aangegeven dat er dan een e-mail gestuurd kan worden naar het 
bestuur zodat zij ervan op de hoogte zijn en nieuwe shuttles aan kunnen 
schaffen. 

v. Gastspelers van andere clubs: de 3 euro regeling wordt onder een vergrootglas 
gelegd. Aankomend jaar gaan we kijken of er nog animo voor is, anders wordt de 
regeling afgeschaft. 

vi. Contactinformatie op de site moet aangepast worden. 
11. De vergadering wordt om 22:30 afgesloten door Elaine. 

 
 

 


